
Kde jsi? Kde bydlíš? ( Locative sg) 

M 

v penzionu 

v hotelu 

v parku 

v kampusu 

v pokoji (soft consonant) 

F 

a—e/ě, e, cons.---i 

škola-ve škole 

hospoda-hospoda 

fakulta-na fakultě: Studuju medicínu na lékařské fakultě. 

univerzita-na univerzitě: Studuju na Masarykově univerzitě. 

Anglie - v Anglii, Francie- ve Francii, Itálie-v Itálii 

práce- v práci 

restaurace- v restauraci: Obědvám v restauraci. 

nemocnice-v nemocnici 

kancelář (F) – v kanceláři (office) 

kolej-na koleji: Bydlím na koleji Vinařská. 

Remember:  k-c 

Amerika-v Americe 

Česká republika- v České republice 

banka- v bance 



h-z 

v Praze 

N 

Brno-v Brně 

kino-v kině: Dívám se na film v kině. 

divadlo-v divadle 

centrum- v centru 

Německo –v Německu (x Jsem z Německa.) 

Řecko – v Řecku: Atény jsou v Řecku. 

Norsko-v Norsku:  Moje  rodina je/žije v Norsku. (žít, žiju=to live) 

Portugalsko- v Portugalsku: Lisabon je v Portugalsku. 

Finsko-ve Finsku 

Španělsko-ve Španělsku 

Švédsko-ve Švédsku 


